
Ekonomiska Föreningen Skanörsgården
Protokoll Extra föreningsstämma

Datum: 2023-10-29 

Plats: Skanörs Skola 

§ 1 Årsmötets öppnande 

Föreningens ordförande Mårten Pålsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2 Val av ordförande och sekreterare för stämman 

Årsmötet beslutade att välja Mårten Pålsson till mötesordförande och Martin Steffensen till 
mötessekreterare 

§3 Fastställande av röstlängd 

Årsmötet beslutade fastställa röstlängden till 29 st medlemmar och 8 st fullmakter. Totalt 37 röster. 

§4 Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Årsmötet beslutade att välja Håkan Johansson till justeringsmän tillika rösträknare 

§5 Fråga om stämman utlysts i behörig ordning 

Årsmötet beslutade att anse mötet stadgeenligt utlyst 

§6 Godkännande av dagordning

Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen

§7 Motion angående inrättande av parkeringsproblem

Årsmötet beslutade att bifalla motionen och att styrelsen skall verka för att realisera förslagen i 
motionen.

§8 Motion angående postfack och postutdelning

Årsmötet beslutade att styrelsen skall distribuera blankett för ansökan om utdelning av post vid 
fastigheten, samla in ifylld ansökan och skicka dessa till postnord.

§9 Proposition beträffande fastighetsboxar på garagelängorna

Beslutet delades upp i 2.

Beslut 1

Årsmötet beslutade att Ekonomiska föreningen Skanörsgården upplåter plats för atriumhusägare att 
placera postanordningar av typen fastighetsboxar av modellen Lynx från Boxicon på garagelängorna 
vid sjökaptensvägen och Styrmansvägen.

Beslut 2

Årsmötet beslutade att Ekonomiska föreningen Skanörsgården tar in betalning, beställer och köper in
fastighetsboxarna inklusive montering för atriumhusägarnas räkning.



§10 Övriga ärenden 

Önskemål om att styrelsen arbetar för en utvärdering av de nya sopkärlen genomförs. Synpunkter har
uppmärksammats kring att de är svåra att öppna samt dålig belysning. Belysning skall åtgärdas enligt 
besked.

Önskemål om att styrelsen kontaktar kommunen och ber om uppdatering kring planeringen för VA 
arbeten inom området. Synpunkter framfördes kring att dagvattenbrunnar inom området är dåligt 
rensade och översvämmas vid kraftiga regn.

Valberdningen framförde önskemål om förslag på nya styrelsemedlemmar inför ordinarie årsmöte till
våren 2024 då flera styrelsemedlemmar inte kommer att forsätta sitt uppdrag.

§19 Mötets avslutande 

Mötesordförande Mårten Pålsson tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

Skanör den 29 Oktober 2023 

Vid protokollet Mötesordförande Justerare

Martin Steffensen Mårten Pålsson Håkan Johansson
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